
 

                                                                    Zápisnica 
 

zo zasadnutia 
Rady školy Gymnázia, Grösslingová 18, 811 09  Bratislava, 

  
konaného dňa 15.04.2025 o 16,00 hod 

 
 
 

Zasadnutie RŠ bolo zvolané prezenčne v zasadačke Gymnázia.  
 
Prítomní : Karina Cíleková Habšudová, Juraj Holiš, Sylvia Martinkovičová, Irena Seňanová, 
Juraj Štekláč, Petra Hitková,   Margita Medveczká, Nina Gešová 
Riaditeľka školy Viera Babišová ako hosť 
 
Neprítomní: Martin Vician, Radoslav Kováč, Jozef Uhler - ospravedlnení 
 
Zasadnutie rady školy zvolala predsedníčka Rady školy pozvánkou zo dňa 03.04.2025 s 
nasledovným programom :  
 
1. Otvorenie 
2. Prerokovanie návrhu počtu žiakov v triedach pre jednotlivé odbory v školskom roku 

2026/2027 
3. Informácie o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2024/2025 
4. Vzdelávanie dospelých-poskytovanie vzdelávaní pre pedagogických zamestnancov 
5. Rôzne 
6. Záver 

 
K bodu 1 – Otvorenie  
 
Predsedníčka Rady školy (ďalej len „RŠ“) otvorila zasadnutie RŠ, privítala prítomných, a 
skonštatovala, že je prítomná nadpolovičná väčšina členov RŠ, a tak je RŠ uznášaniaschopná.  
 
 
K bodu 2 – Prerokovanie návrhu počtu žiakov prvého ročníka pre prijímacie konanie 
v školskom roku 2026/2027 
 
Riaditeľka školy predniesla návrh počtu žiakov prvého ročníka pre prijímacie konanie v 
školskom roku 2026/2027 v členení na jednotlivé študijné odbory a zdôvodnila ho. Tento návrh 
bol prerokovaný v Pedagogickej rade školy dňa 02.04.2025, ktorá ho odsúhlasila. Počty tried 
maturantov, ktorí končia a počty tried prijímaných nových žiakov sú rovnaké, takže nie sú 
plánované žiadne zmeny ani v personálnom obsadení pedagogického zboru.  
 
Nasledovala diskusia, po ktorej dala predsedajúca hlasovať o tomto návrhu uznesenia :   
Rada školy berie na vedomie Návrhy počtu žiakov prvého ročníka pre prijímacie konanie 
v školskom roku 2026/27, tak, ako boli predložené riaditeľkou školy a prerokované na 
Pedagogickej rade školy dňa 02.04.2025. 
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Hlasovanie :  
Za :   8 -------------------------------------------------------------------------------------------------
Proti :   0 -------------------------------------------------------------------------------------------------
Zdržal sa :   0 -------------------------------------------------------------------------------------------------
Konštatuje sa, že prednesený návrh bol jednomyseľne prijatý.  

 
K bodu 3 – Informácie o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2024/2025 
 
Riaditeľka školy informovala RŠ o  výchovno-vzdelávacej činnosti v tomto školskom roku, kedy 
škola získala v hodnotení INEKO 1. miesto, a už 10 rokov je škola najlepšia v hodnotení 
mimoriadnych výsledkov detí.  
Členovia RŠ veľmi vysoko oceňujú prácu pedagógov a dosiahnuté výsledky.   
Ďalej pani riaditeľka poukázala na nový fenomén, a to je zvýšenie počtu vymeškaných hodín. 
Preto pedagogická rada odsúhlasila návrh učiteľov, aby v prípade, ak má žiak z predmetu 
vymeškaných viac ako 30% vyučovacích hodín, mohol vyučujúci navrhnúť jeho komisionálne 
preskúšanie. Členovia RŠ rozhodnutie učiteľov podporili.  
 
 
K bodu 4 – Vzdelávanie dospelých-poskytovanie vzdelávaní pre pedagogických 
zamestnancov 
 
Pani riaditeľka informovala, že zriaďovateľ umožnil akreditáciu vzdelávacích programov 
inovačného a aktualizačného vzdelávania aj pre tretie osoby, a preto navrhuje, aby RŠ schválila 
aj činnosť v oblasti vzdelávania dospelých v rámci poskytovania vzdelávania pre pedagogických 
pracovníkov. Po krátkej diskusiu predsedajúca navrhla schváliť toto uznesenie :  
Rada školy súhlasí s tým, aby škola vzdelávala aj v oblasti vzdelávania dospelých v rámci 
poskytovania vzdelávania pre pedagogických pracovníkov.  
Hlasovanie :  
Za :   8 -------------------------------------------------------------------------------------------------
Proti :   0 -------------------------------------------------------------------------------------------------
Zdržal sa :   0 -------------------------------------------------------------------------------------------------
Konštatuje sa, že prednesený návrh bol jednomyseľne prijatý.  
 

K bodu 5 – Rôzne  
 
V rámci bodu rôzne predsedajúca informovala o projekte Starší mladším, ktorý RŠ opätovne 
ocenila a vyjadrila mu plnú podporu. Ponúkané prednášky sú tak zaujímavé, že by o ne mali 
záujem aj členovia RŠ a preto je vynikajúce, že našim žiakom prednášajú tí najlepší odborníci z 
rôznych oblastí.  
Vzhľadom k tomu, že maturanti, ktorí končia školu tento a ktorí boli veľmi úspešní v 
medzinárodných olympiádach a sú aktívni aj v mimoškolskej činnosti, prišli s nápadom rozlúčiť 
sa so školou svojim vlastným programom, pani riaditeľka ich iniciatívu podporila. 
 
K bodu 6 – – Záver   
 
Predsedníčka RŠ poďakovala všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a rokovanie ukončila.  
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                                   Karina Cíleková Habšudová          
       
                                    predsedníčka rady školy    


